
M eland kommune

Møteprotokoll
for

Formannskapet

Møtedato: 01.06.2016
Møtestad: Formannskapssalen
Møtetid: 09:00 - 13:55

Møtet vart styrt av ordførar Øyvind H. Oddekalv.

Medlemmene var innkalla i skriv dat. 24. mai 2016 og møtet var kunngjort i pressa 10.05.16.

I starten av møtet orienterte r egionrådsleiar Rune Heradstveit om helsehusprosjektet.

Kyrkjeverje Anne Sofie Uthaug og Berit Nøst Dale orienterte om arbeidet i Me land kyrkjelyd.

Nils Marton Aadland hadde meldt forfall, men dette vart ikkje registrert.
Mabel Johansen vart kalla inn og møtte kl. 09:50.

Av 7 medlemmer var 7 til stades ved handsaming av sak 54 – 62.

Formannskapet hadde pause frå kl. 11:00 - 11:05 og frå kl. 11:25 - 11:45.

Møtedeltakarar Parti Rolle
Øyvind H. Oddekalv AP Ordførar
Anne Grete Eide AP Medlem
Sigmund Larsen FrP Medlem
Per Kristian Holmetun SP Medlem
Marit Samnøy Jøssang KRF Medlem
Silje Ingelin Sæterstøl V Medlem
Mabel Johansen H Varamedlem

Forfall meldt frå følgjande medl. Parti
Nils Marton Aadland H

Desse møtte frå administrasjonen: Rådmann Ingvild Hjelmtveit, personal - og organisasjonssjef
Kari Anne Iversen , sektorsjef teknisk Anny Bastesen og økonomisjef Per Inge Olsen.

Protokollførar: Randi Hilland
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54/2016: Godkjenning av innkalling og sakliste 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
"Innkalling og sakliste vert godkjent." 

 
01.06.2016 FORMANNSKAPET 
 
 
FS - 54/2016 VEDTAK: 
"Innkalling og sakliste vert godkjent." 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

55/2016: Godkjenning av møtebok 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
"Møtebok frå møte 18.05.16 vert godkjent." 

 
01.06.2016 FORMANNSKAPET 
 
 
FS - 55/2016 VEDTAK: 
"Møtebok frå møte 18.05.16 vert godkjent." 

 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

56/2016: Referatsaker 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
Meldingane vert tekne til orientering. 

 
01.06.2016 FORMANNSKAPET 
Skriv frå Utdanningsforbundet vart delt ut i møtet. 

Følgjande skriv vart refererte: 
 
Skriv nr. 6 - Arbeid i gang med uttale. 
Formannskapet gir ordførar og varaordførar fullmakt til å utarbeide ein uttale på vegne av Meland 
kommune. 
 

Skriv 1, 4 og 5 - Nyborgtunnelen er teke med i alle innspela. 
 



 
FS - 56/2016 VEDTAK: 
"Meldingane vert tekne til orientering." 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

57/2016: Aktuelle saker 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
 

 
01.06.2016 FORMANNSKAPET 
Følgjande saker vart tekne opp: 

·  I møte 18.05. vart det stilt spørsmål korleis Radøy hadde finansiert breibandutbygging i heile 
kommunen. 
Ordførar orienterte: Radøy kommune har fått tildeling av midlar 2 gonger - har jobba godt og 
systematisk over tid. 
Formannskapet ber administrasjonen om å ta kontakt med Radøy kommune for meir 
informasjon. 

·  Formannskapet må velje nemnd for m.a. lønsforhandling rådmann.  
Ordførar, varaordførar og Silje Ingelin Sæterstøl vart samrøystes vald. 

·  Brev frå Fylkesmannen om at dei gjev klarsignal for utfylling i sjø ved Gudmundsholmen. 

·  Ekstraordinær generalforsamling i MAKS-NIS AS. Selskapet har fått nytt namn Gløde AS.  
 

Sigmund Larsen: 

·  På Holme v/Walde bygg står det ein 2000 l tank med LNG (flytande naturgass). Er det 
godkjenning på dette? 

·  Møte om sentrumsareal (kyrkjetomt) utsett.  

·  Styremøte i Sambandet Vest 19. mai.  
Oppretta ei heimeside. 

Arbeid i gang med å få inn Sambandet Vest i NTP. 
 

Per Kristian Holmetun: 

·  Stauts ladestasjom og anfi mellom sportsbutikk og Remabygg. 
Administrasjonen orienterte. 

 

 
FS - 57/2016 VEDTAK: 
"Formannskapet tek orienteringane til vitande." 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 



58/2016: Orientering av rådmannen 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
 

 
01.06.2016 FORMANNSKAPET 
Det vart orientert om følgjande: 

Sektorsjef teknisk Anny Bastesen: 

·  Invitasjon frå Fylkesmannen om å søkje tilskot til tettstadutvikling - kort frist. 
Kommunen vil lage detaljplan for Frekhaug senter. 

·  Invitasjon om tilskot til klimasatsing (klimavenleg utbygging) -  Midtmarka aktuell. 
·  Fått skjønsmidlar på 400 000 kr frå Fylkesmannen til aksen Frekhaug-Flatøy-Knarvik. 
·  Kan og søkje om midlar til næringsutvikling - per dato ikkje kapasitet til det. 
·  Manglar kapasitet på private planar - vanskeleg å få kvalifiserte søkjarar til denne oppgåva. 

 
Rådmann: 

·  Næringsrådgjevar tilsett - tek til medio august. 
Personal og organisasjonssjef: 

·  Banklokalet er no utleigd til TSS Bergen AS. 5 års kontrakt med opsjon på nye 5 år. Opnar 1. 
oktober. 

 

 
FS - 58/2016 VEDTAK: 
"Formannskapet tek orienteringane til vitande." 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

59/2016: Orientering om status kommunestruktur 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
 

 
01.06.2016 FORMANNSKAPET 
 

Ordførar orienterte: 

·  Forhandlingsutvalet har hatt eit møte - nytt møte torsdag 2. juni. 
God dialog mellom kommunane. 

 

 

 

 



FS - 59/2016 VEDTAK: 
 
"Formannskapet tek orienteringane til vitande." 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

60/2016: Økonomiplan 2017 - 2020 - drøftingssak 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
Formannskapet tek rådmannen sin orientering om økonomiplanen for 2017 – 2020 til orientering.   

 
01.06.2016 FORMANNSKAPET 
Rådmann orienterte om at økonomiplan for 2017-2020 vert lagt fram etter ferien. 

Økonomisjef orienterte. 

Rådmann orienterte om omstillingsbehov.  

 
FS - 60/2016 VEDTAK: 
"Formannskapet tek rådmannen sin orientering om økonomiplanen for 2017 – 2020 til orientering."  

 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

61/2016: Kommunal tiltakspakke 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
Saka vert lagt fram utan tilråding. Tiltak vert drøfta i formannskapsmøte. 

 

 
01.06.2016 FORMANNSKAPET 
Notat frå sektorsjef teknisk vart delt ut i møtet. 

Framlegg til vedtak: 
 
"Formannskapet sluttar seg til framlegg til tiltak i prioritert rekkefølgje: 

1. Maling av Lerketunet og omsorgsbustadene (Tiltaket står i vedlikehaldsplanen men ikkje  
               prioritert der). Erfaringsmessig inneber dette ein kostnad på kr 170 000,- for 
 tomannsbustad. Anbod for eit større tal bygningar vil kunne redusere kostnaden. 
2. Skifte taket på kyrkjestova, grovt rekna til kr 190 000,-. Eventuell etterisolasjon eller skifting  
               av taksperrer er ikkje medrekna. Tette taket (supplere med takstein) står i 
 vedlikehaldsplanen, pga hol og lekkasjar, men det er avdekka mykje meir omfattande arbeid                       
               pga råteskader. 



3. Ventilasjonsanlegg svømmehall Rossland. Står ikkje i vedlikehaldsplanen, då mindre            
               innvendige utbetringar og reparasjonar er meint å gjere situasjonen  tilfredsstillande.  
              Grovt kostnadsrekna til kr 850 000,- for ein del år sidan. 
4. Skifte gamle vindauge i rådhuset bygg A (trekkfulle vindauge, medfører energitap og er  
               problematiske i høve solskjerming) (Tiltaket står i vedlikehaldsplanen men ikkje prioritert  
                der) 
5. Reparere fortauskantar og legge nytt dekke Havnevegen." 

Dette framlegget vart samrøystes vedteke. 

 

 
FS - 61/2016 VEDTAK: 
"Formannskapet sluttar seg til framlegg til tiltak i prioritert rekkefølgje: 

1. Maling av Lerketunet og omsorgsbustadene (Tiltaket står i vedlikehaldsplanen men ikkje  
              prioritert der). Erfaringsmessig inneber dette ein kostnad på kr 170 000,- for 
 tomannsbustad. Anbod for eit større tal bygningar vil kunne redusere kostnaden. 
2. Skifte taket på kyrkjestova, grovt rekna til kr 190 000,-. Eventuell etterisolasjon eller skifting  
               av taksperrer er ikkje medrekna. Tette taket (supplere med takstein) står i 
 vedlikehaldsplanen, pga hol og lekkasjar, men det er avdekka mykje meir omfattande arbeid  
              pga råteskader. 
3. Ventilasjonsanlegg svømmehall Rossland. Står ikkje i vedlikehaldsplanen, då mindre  
              innvendige utbetringar og reparasjonar er meint å gjere situasjonen tilfredsstillande.  
              Grovt kostnadsrekna til kr 850 000,- for ein del år sidan. 
4. Skifte gamle vindauge i rådhuset bygg A (trekkfulle vindauge, medfører energitap og er  
              problematiske i høve solskjerming) (Tiltaket står i vedlikehaldsplanen men ikkje prioritert  
              der) 
5. Reparere fortauskantar og legge nytt dekke Havnevegen. 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

62/2016: Trafikkplan for Nordhordland - drøftingsak 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
Saka vert lagt fram til drøfting i formannskapet. 

 
01.06.2016 FORMANNSKAPET 
Formannskapet kom med følgjande innspel til trafikkplan for Nordhordland: 

Kveldsruter i distriktet 
Båtrute i helgane 
Elevar frå Austebygd som går på Meland ungdomsskule kjem tidleg til Frekhaug 
Natt-bussruter i distriktet 
Fleire direktebussar frå Flatøy 
Frekhaug-Knarvik-Frekhaug - manglande korrespondanse 
Buss til Frekhaug-kaien som korresponderer med båt 
Større fokus på pendlarar 



Seinare avgang båtrute torsdag frå Bergen 
Samkøyre båttilbodet med båttilbodet til Askøy 
Ekspressbuss ventar på rutebuss på Flatøy/Knarvik 

 
FS - 62/2016 VEDTAK: 
"Innspela frå formannskapet vert teke med til møte 6. juni." 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
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